
 

 

Agilent Cary UV Workstation 
 

Software Registration Instructions 
软件注册说明 

 

 
 

Select English or Chinese instructions. 选择英语或中文说明。 

Introduction 

SubscribeNet allows users to manage software entitlements, order media or download software 
and we recommend users renew subscriptions annually to have full access to the newest updates. 

After installation of Cary UV Workstation, you will have 60 days to complete software registration 
as described in these instructions. To connect to an instrument after the 60-day period, you must 
register your software. 

You will need the following: 
 Activation code(s) – found in the lavender envelope(s) shipped with the software 
 An internet connection to register your software 

 Is your instrument computer not connected to the internet? Perform Steps 4-19 on another 
computer that can access the internet. 

 USB drive – copy the license file generated at the end of Step 19 onto the USB and then 
onto the computer the Cary UV Workstation software is installed on 

 SubscribeNet login credentials if your company has a pre-existing account  
 If you aren’t sure, first check with your IT department or email 

subscribenet_support@agilent.com   

Registration 

The main steps to register your software are: 
1 Get the computer name and MAC address for the computer the Cary UV Workstation software 

was installed on from the OpenLab Control Panel application. 
2 Create a SubscribeNet account or login with existing SubscribeNet username and password. 
3 Enter any additional activation codes, if required. 
4 Create the License file. 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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5 Import the License file into OpenLab Control Panel. 

To find the computer name and MAC address: 
1 Double-click the OpenLab Control Panel icon on the computer desktop  

or click the Windows Start button > Agilent Technologies > Control Panel. 
2 Click Licenses from the Administration tab. 

 
3 Take note of the server name and the MAC Address. You will need them in Step 15. 

To create a SubscribeNet account or login with existing SubscribeNet credentials: 
4 Press CTRL on your keyboard and then click https://agilent.subscribenet.com. 

NOTE If your computer is not connected to the internet, print these instructions out and take them, and the 
USB, to a computer that will be used to continue your software registration. 

 

5 If you already have a SubscribeNet login and password from previously registered software, 
enter in that information, click Login and then skip to Step 11. Otherwise, go to Step 6. 

NOTE If you are generating additional Academic Licenses from an already registered Academic License 
activation code skip to Step 14. 

 

6 Click 'CLICK HERE' to create a Login ID for a new account. 

 
7 Enter in the required details. The Authorization Code(s) are printed on stickers in the lavender 

envelope(s) provided in the software box. 
 

https://agilent.subscribenet.com/
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8 Press Submit. You will receive an email with your username and password. If you do not 

receive an email within 15 minutes first check your email Spam or Junk folder. Otherwise, 
contact subscribenet_support@agilent.com. 

9 Open the email and click the SubscribeNet link. Enter your Login ID (the email address you 
registered with) and password and log in. 

10 Follow the prompts to change the password. 

To enter any additional activation codes, if required: 

NOTE When registering Academic License authorization codes, perform the following steps in the 
registration process once on each computer the Cary UV Workstation software is installed on. You 
can use the same SubscribeNet credentials for each registration, but the MAC address found in Step 
2 and the license file generated in Step 14 must be specific to each computer.  

 

11 If you used an existing username and password to log into SubscribeNet, click Register 
Authorization Code. 
Otherwise, go to Step 14. 

 

 
12 Enter in the Authorization Code included in the lavender envelope provided in the Cary UV 

Workstation software box. 
13 Press Submit. 

To create the license file: 
14 Click Generate or View Licenses. 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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15 Select the tick box of the license to generate. Click Generate. 

 
16 On the SubscribeNet window, enter the MAC Address and Name you noted in Step 3.  

Enter the MAC Address into the HostID field and the Name into the Hostname field. Enter a 
Description of your computer. 

17 Leave the ‘Number of Licenses to Generate’ box set as the default value of 1. 

NOTE When registering Academic License authorization codes, enter 1 in the ‘Number of Licenses to 
Generate’ box.  

 

 
18 Click Generate to generate the license file. 
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19 Click Download License File. A dialog box may appear. Follow the prompts to save the file or 
note where the file was automatically saved to, typically in your 
C:\\Users\Username\Downloads folder. 

 

NOTE If you are performing this registration on a computer other than the one the Cary UV Workstation 
software was installed on, navigate to the saved license file and then save it to a USB drive. 
Insert the USB drive into the computer that the Cary UV Workstation software is installed on before 
proceeding. 

To import the License file into OpenLab Control Panel: 
20 In the OpenLab Control Panel, click Add License. 

 
21 Click Select a license file and then click Browse. 

 
22 Navigate to and then select your previously saved license file on the computer or USB. Click 

Open. 
23 Select OK to Add your license. 
24 Your license will now appear in the list of Licenses in the OpenLab Control Panel and in 

SubscribeNet when you click ‘Generate or View Licenses’. 
25 Restart the computer to complete the process. 

NOTE When registering Academic License authorization codes, repeat Steps 2-5 and then Steps 14-25 on 
each computer the Cary UV Workstation software is installed on. You will need to log in to 
SubscribeNet using the same credentials as the first registration before continuing with Step 14. 
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简介 

借助 SubscribeNet，用户可以管理软件授权、订购介质或下载软件，我们建议用户每年进行续订，
以获得所有的最新更新。 

安装 Cary UV Workstation 后，您将有 60 天的时间按照以下说明所述完成软件注册。如希望在 60 
天期限结束后连接到仪器，您必须注册软件。 

所需项目： 
 激活码 – 位于软件附带的淡紫色信封内 
 用于注册软件的 Internet 连接 

 您的仪器计算机未连接到 Internet？请在另一台可以访问 Internet 的计算机上执行步骤 4-19。 
 USB 驱动器 – 将步骤 19 结束时生成的许可证文件复制到 USB，然后再复制到安装 Cary UV 

Workstation 软件的计算机上 
 SubscribeNet 登录凭据（若贵公司已有帐户）  

 如果您不能确定，请先咨询您的 IT 部，或发送电子邮件至 
subscribenet_support@agilent.com   

注册 

注册软件的主要步骤如下： 
1 从“OpenLab 控制面板”应用程序获得安装 Cary UV Workstation 软件的计算机的计算机名称

和 MAC 地址。 
2 创建 SubscribeNet 帐户，或使用现有 SubscribeNet 用户名和密码登录。 
3 必要时，输入附加激活码。 
4 创建许可证文件。 
5 将许可证文件导入“OpenLab 控制面板”。 

要查找计算机名称和 MAC 地址： 
1 双击计算机桌面上的 OpenLab 控制面板图标，或单击 Windows 开始按钮 >Agilent 

Technologies > 控制面板。 
2 单击管理选项卡中的许可证。 

 
3 记下服务器名称和 MAC 地址。在执行步骤 15 时，需要使用这些信息。 

 

mailto:subscribenet_support@agilent.com
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要创建 SubscribeNet 帐户，或使用现有 SubscribeNet 凭据登录： 
4 按下键盘上的 CTRL，然后单击 https://agilent.subscribenet.com。 

注意 如果您的计算机未连接到 Internet，请将这些说明打印出来，然后带着说明文档和 USB 前往可继续

注册软件的计算机处。 

 

5 如果您以前注册软件时已获得 SubscribeNet 登录名和密码，请输入该信息，单击登录，然后
跳至步骤 11。否则，请转至步骤 6。 

注意 如果您要通过已注册的学术许可证激活码生成额外的学术许可证，请跳至步骤 14。 

 

6 单击“单击此处”为新帐户创建“登录 ID”。 

 
7 输入所需详情。“授权代码”打印在软件包装盒中提供的淡紫色信封内的贴纸上。 

 

 
8 按下提交。您将收到一封包含您的用户名和密码的电子邮件。如果您未在 15 分钟内收到电子

邮件，请先检查您的电子邮箱中的“垃圾邮件”文件夹。如果该文件夹中没有电子邮件，请联
系 subscribenet_support@agilent.com。 

9 打开电子邮件并单击 SubscribeNet 链接。输入您的“登录 ID”（您注册时使用的电子邮件地
址）和密码并登录。 

10 按照提示操作以更改密码。 

https://agilent.subscribenet.com/
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如需要输入附加激活码： 

注意 注册学术许可证授权代码时，请在每台安装 Cary UV Workstation 软件的计算机上于注册过程中执行

以下步骤。您可以针对每个注册使用相同的 SubscribeNet 凭据，但步骤 2 中找到的 MAC 地址和步

骤 14 中生成的许可证文件必须是每台计算机所特有的。  

 

11 如果您使用了现有用户名和密码登录 SubscribeNet，请单击注册授权代码。 
否则，请转至步骤 14。 

 

 
12 输入 Cary UV Workstation 软件包装盒中提供的淡紫色信封内包含的“授权代码”。 
13 按下提交。 

要创建许可证文件： 
14 单击生成或查看许可证。 

 
15 选中要生成的许可证的复选框。单击生成。 
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16 在 SubscribeNet 窗口中，输入您在步骤 3 中记下的 MAC 地址和名称。  
将 MAC 地址输入主机 ID 字段，将名称输入主机名称字段。输入计算机的“说明”。 

17 使“要生成的许可证数量”方框保持默认设置值 1 不变。 

注意 注册学术许可证授权代码时，请在“要生成的许可证数量”方框中输入 1。  

 

 
18 单击生成以生成许可证文件。 
19 单击下载许可证文件。可能将出现一个对话框。按照提示保存文件，或记下文件的自动保存位

置，通常是 C:\\Users\Username\Downloads 文件夹。 

 

注意 如果您正在执行此注册的计算机并非安装了 Cary UV Workstation 软件的计算机，请导航到已保存
的许可证文件，然后将其保存到 USB 驱动器。 

将 USB 驱动器插入安装 Cary UV Workstation 软件的计算机，然后再执行下一步。 
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要将许可证文件导入“OpenLab 控制面板”: 
20 在“OpenLab 控制面板”中，单击添加许可证。 

 
21 单击选择许可证文件，然后单击浏览。 

 
22 导航到计算机或 USB 上您之前保存的许可证文件，将其选中。单击打开。 
23 选择确定以添加您的许可证。 
24 现在，当您单击“生成或查看许可证”时，许可证将出现在“OpenLab 控制面板”和 

SubscribeNet 的许可证列表中。 
25 重新启动计算机以完成该过程。 

注意 注册学术许可证授权代码时，请在每台安装 Cary UV Workstation 软件的计算机上重复步骤 2-5，

然后重复步骤 14-25。您需要使用与首次注册时完全相同的凭据登录 SubscribeNet，然后再继续执

行步骤 14。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

This information is subject to change without notice. 
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